
 
Helsinge Tennisklub, Generalforsamling 5/3 2024 
 
   

/1 
 

Referat 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
- Bestyrelsen indstiller Karsten Duus 
 
2. Aflæggelse af beretning 
 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2024 til godkendelse 
 
4. Bestyrelsens forslag til budget for 2025 og fastsættelse af kontingenter m.m. 
 
5. Indkomne forslag 
- Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden i hænde senest 8 dage før 

generalforsamlingens afholdelse. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
- Nina, Modtager genvalg 
 
 Kandidater velkommen 
 
7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 
 Kandidater velkommen 
 
8. Valg af revisor  
-   Ole Henrik Larsen genopstiller 
 
9. Valg af revisor suppleant 
 Morten er suppleant og på valg  
 
10. Valg af medlemmer til HSI’s repræsentantskab (formand er født medlem af repræsentantskabet) 
 
11. Eventuelt 
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Ad dagsordens punkt: 
 

1. Valg af dirigent 
Karsten Duus valgt med akklamation, og takkede for valget 

 

2. Aflæggelse af beretning 
Michael fremlagde beretning. 
 

• Der blev spurgt ind til hvorfor Pickleball stiftede deres egen klub og Michael nævnte af der var en vis 

interesse iblandt tennisklubbens medlemmer for Pickleball men at der ikke var en tilsvarende interesse 

blandt Pickleball medlemmer for tennis. Begge klubber ser dog gode muligheder for at samarbejde om 

events ligesom nogle af vores arealer måske kan udnyttes til Pickleball (imod betaling). 

• Ole Bjørn spurgte om hvilke planer bestyrelsen havde for den kommende sæsons løbende vedligeholdelse af 

banerne herunder ikke mindst ukrudtsbekæmpelse. Michael svarede at vi har indhentet tilbud om 

ukrudtsbetaling som skal gentages over året og at vi forventer at hallerne påtager sig udgiften. Ole Bjørn 

gjorde opmærksom på at det er forbudt at sprøjte med roundup og formentlig også alle andre sprøjtemidler 

og at det i øvrigt ikke er særligt trygt at håndtere bolde der har været i kontakt med sprøjtemidler 

• Der var stor ros til bestyrelsen for deres store indsats og ikke mindst for de mange gode events, der var stort 

ønske om at der også kom det i år 

• AH spurgte om status på indendørs tennishal, Michael og Jørgen svarede at der ikke var nogen fremskridt og 

at vi som minimum havde brug for 6-8 mill. kr som vi ikke lige havde til rådighed, sagen er dog ikke død 

Formandens beretning blev godkendt med applaus 

Beretningen kan læses på hjemmesiden og findes i bestyrelsesarkiv. 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2024 til godkendelse 
Nina gennemgik sidste års regnskab og det blev godkendt med applaus 
Beretning for sidste års regnskab kan findes på hjemmesiden og findes i bestyrelsesarkiv. 

 

4. Bestyrelsens forslag til budget for 2025 og fastsættelse af kontingenter m.m. 
Nina gennemgik bestyrelsens forslag til budget for 2025 

• Forslag til kontingenter medførte en kortere debat i forsamlingen med følgende kommentarer 

o Der er ikke et førstegangsmedlemskab til Juniorer. 

o Bekymring for niveauet for det samlede kontingent inkl. træningskontingenter som anses for 

betydeligt. 

Bestyrelsens forslag til kontingenter blev vedtaget. 

• Ole Bjørn spurgte ind til forhøjelse af træner budgettet til juniorer hvor der nu budgetteres med 72.500 kr. 

Han mente at det var mere rimeligt at en del af disse penge kom en bredere kreds af medlemmerne til gode, 

f.eks. så klubben betalte sig fra den løbende vedligeholdelse af anlægget så det ikke var ’Tordenskjolds 

soldater’ der skulle fjerne ukrudt osv. eller til flere events. 
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Michael mente at det er nødvendigt at finde fremtidens ’kontingent betalere’ og at klubbens levetid bliver 

meget kort uden tilgang af junior medlemmer som også fremgår af ’formandens beretning’. Det er desuden 

en strategi som bestyrelsen er enig om. 

Budgetforslag er vedtaget og kan findes på hjemmesiden og findes i bestyrelsesarkiv. 

 

5. Indkomne forslag 
Ingen modtaget. 
 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Nina Anker Jørgensen er på valg 

• Nina blev genvalgt men ønsker at der bliver fundet en der kan overtage kasserer og hjemmeside jobbet 

inden for en rimelig tidshorisont, hun er naturligvis indstillet på at sætte rette vedkommende ind i 

opgaverne. 

• Morten Wermer blev valgt ind i bestyrelsen 

 

7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 

• Søren Hasager blev valgt til 1. suppleant 

• Anna-Helene Kirk blev valgt til 2. suppleant 

 

8. Valg af revisor 

• Ole Henrik Larsen blev genvalgt 
 
 

9. Valg af revisor suppleant 

• Karsten Duus blev valgt 
 

 

10. Valg af medlemmer til HSI’s repræsentantskab (formand er født medlem af repræsentantskabet) 
Ingen øvrige kandidater 
 
 

11. Eventuelt 

• AH havde forbindelsen til VKR fonden hvor der kunne søges om mindre beløb til gode formål, AH vil søge når 

hun får et projekt 

• Karsten Duus anbefalede Pickleball og talte varmt for en udendørs bane på tennisanlægget, han oplyste 

endvidere at padletennis anlægget i Tofte havde tilfredsstillende belægning og også kunne varmt anbefales 
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Underskrifter: 

Bestyrelse 2025/26 
Michael Hughes (formand 2024/25) 

 

 

 

 

Jørgen Hornnæss (næstformand 2024/25) 

 

 

 

 

Nina Anker Jørgensen (kasserer 2024/25) 

 

 

 

 

Christian Milan (medlem 2024/25) 

 

 

 

 

Morten Wermer (Suppleant 20024/25) 

 

 

 

 

 

 

Uden for bestyrelse 
Karsten Duus (Dirigent og revisor suppleant) 

 

 

 

 

 

 


